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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr X/2024 
 

Posiedzenie w dniu 16 grudnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 16 grudnia 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:54 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Renata Heda 

2. Łukasz Karpowicz 

3. Paweł Licznar 

4. Mieczysław Partyczny 

5. Witold Rygorowicz 

6. Aneta Samotus 

7. Andrzej Włosek 

8. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum, 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitał radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że 

Komisja posiada quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander 

Gacek, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Dyrektor OPS Bernadeta 

Bednarczuk 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w 

dniu 25.11.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.11.2024.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Włosek 

 

2. Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 140) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok 

(druk nr 140).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej na lata 2024-2027 (druk nr 141) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej na lata 2024-2027 (druk nr 141).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, 

które w 2024 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 142) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które 

w 2024 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 142).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 

rok (druk 143) 

Skarbnik Wioleta Zator omówiła autopoprawkę do projektu uchwały budżetowej.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk 143).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
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e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144) 

Radna Renata Heda poprosiła o wyjaśnienia związane ze wskaźnikiem i wątpliwościami 

RIO.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak omówił projekt uchwały. Oznajmił, że projekt został 

pozytywnie zaopiniowany przez RIO z uwagami. Wytłumaczył na czym polegają uwagi.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2025-2028 (druk nr 144).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

3. Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 145) 

Burmistrz Grzegorz Prudnika Grzegorz Zawiślak omówił szczegółowo projekt uchwały. 

Oznajmił, że przez wiele lat dążono, aby część majątku komunalnego zbyć. Gminy nie stać, 

aby utrzymać cały zasób komunalny w wysokim standardzie. Powstało wiele wspólnot, w 

których udziały ma gmina Prudnik i priorytetem jest, aby gmina wyszła z tych wspólnot, aby 

to wspólnoty mogły zarządzać swoim majątkiem całościowo.  Bonifikata ma zachęcić 

lokatorów do nabywania mieszkań.   

Radna Aneta Samotus zadała pytanie odnośnie sytuacji, kiedy nieruchomości sprzedawane 

są po obrysie budynku i następnie w grę wchodzi wykup nieruchomości gruntowej wokół 

budynku. Zapytała czy możliwość ta pozostaje bez zmian w drodze przetargowej, czy jest 

wówczas uwzględniona bonifikata? Czy uchwała reguluje ten problem? 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik oznajmiła, że do każdej sprzedaży 

nowopowstającej wspólnoty podejście będzie indywidualne i sprzedaż będzie następować 

wraz z podwórkami. Przedstawiony projekt uchwały reguluje w §3 sprzedaż dla już 

istniejących wspólnot sprzedaż gruntów z bonifikatą.  

Radna Aneta Samotus wyraziła zdanie, że niektóre działki znajdujące się w centrum miasta 

są dużymi działkami. Zapytała czy wówczas zasadnym jest sprzedawanie ich z aż tak dużą 

bonifikatą? 

Burmistrz Grzegorz Prudnika Grzegorz Zawiślak oznajmił, że są zasady, które ciężko 

ująć w uchwale. Stwierdził, że jeżeli pojawi się temat sprzedażowy to rozmowy będę 

odbywały się wcześniej, aby ustalić strategię. 

Radna Aneta Samotus wyjaśniła, że chodzi jej o takie sytuacje, kiedy nieruchomości 

gruntowe mogą stanowić odrębną działkę i warto pomyśleć o tym, aby taką działkę podzielić i 

myśleć o dochodzie czystym dla gminy w drodze przetargu bez bonifikaty.  

Burmistrz Grzegorz Prudnika Grzegorz Zawiślak oznajmił, że jeśli we wspólnocie są 

pojedyncze mieszkania, a najemcy nie chce ich wykupić wówczas podejmowane są działania, 

aby takie lokatora przesiedlić do innego budynku, a wolne mieszkanie wystawiane jest na 

sprzedaż na wolnym rynku. Wówczas już bez bonifikaty.  

Radny Paweł Licznar zapytał czy przedstawiony program będzie w jakiś sposób promowany 

przez gminę, aby w jak najszybszy sposób mógł dotrzeć do jak największej części 

odbiorców? 
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Burmistrz Grzegorz Prudnika Grzegorz Zawiślak oznajmił, że każdy najemca, który 

będzie kwalifikował się do nabycia mieszkania dostanie odrębne pismo z taką informacją.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.   

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 145).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania (druk nr 146) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat oraz trybu ich pobierania (druk nr 146).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 147) 

Radny Łukasz Karpowicz zapytał czy ilość pozwoleń dostosowana jest do ilości 

mieszkańców?  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że nie.  

Przewodniczący Komisji Witold Rygorowicz zauważył, że w niektórych miejscach jest 

określona godzina możliwości sprzedaży napojów alkoholowych.  Jest to jakaś perspektywa 

na przyszłość, chociaż decyzje takie na pewno bywają kontrowersyjne. Jest to jednak 

korzystne zwłaszcza dla działalności pubów i zmniejsza uciążliwość związaną z 

nadużywaniem alkoholu i różnych zrachowaniach po nim.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 147).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Współpraca transgraniczna 

w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach Programu INTERREG Czechy – 

Polska 2021-2027 (druk nr 148) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Współpraca transgraniczna 

w dziedzinie cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa” w ramach Programu INTERREG Czechy – 

Polska 2021-2027 (druk nr 148).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 149) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 149).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 150) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 150).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
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5. Omówienie projektów uchwał złożonych w ramach inicjatywy przez grupę radnych: 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku – posiedzenie zakończono.  

 

  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Witold Rygorowicz 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


